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Abstract (en)
The device has a housing for accommodating a casted or compacted cosmetic product, where the cosmetic product is in a form of a solid paste.
An applicator (3) comprises an application roller (40) rotating around a rotation axis. The roller is placed on the product along a rolling direction,
where overall dimension of the applicator, which is measured on the rotation axis, is lower than or equal to cosmetic product dimension measured
perpendicular to the rolling direction of the roller on the product. An independent claim is also included for a method for applying a cosmetic product
on a skin using a packaging and applying device.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de conditionnement et d'application d'un produit cosmétique, comportant : - un boîtier logeant au moins
un produit, notamment sous forme de pain solide, - un applicateur (3) comportant au moins un rouleau d'application (40) tournant autour d'un axe de
rotation, destiné à être déplacé sur le produit selon une direction de roulement, la dimension hors tout de l'applicateur mesurée sur l'axe de rotation
étant inférieure ou égale à une dimension du produit, mesurée perpendiculairement à la direction de roulement du rouleau d'application (40) sur le
produit.
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